

## 21<sup>st</sup> Biennial Conference 第二十一屆雙年會

### Frequently Asked Questions 解答常問問題

#### 1. Who is the Keynote Speaker, Dr. David Allen? 請介紹主題講員

Dr. Allen is the Dean of the School of Preaching, Distinguished Professor of Preaching, Director of the Center for Expository Preaching, and holds the George W. Truett Chair of Pastoral Ministry at Southwestern Baptist Theological Seminary in Fort Worth, Texas. He is author of numerous articles and books.

He is also a pastor at heart having served as Senior Pastor of two churches for a total of 21 years and has served as interim pastor of a dozen churches.

Dr. Allen will help participants use the Text-Driven Preaching approach to preach and teach from the Book of Hebrews.

David Allen 博士是德州西南浸信會神學院講道學院的主任，講道學的傑出教授，釋經講道中心主任，並 George W. Truett 教牧關懷榮譽教授。他發表並寫許多文章和書籍。

他有牧者心懷，曾擔任過兩間教會的主任牧師達 21 年之久，並曾為過十幾間教會的義務牧師。

David Allen 博士將幫助參加者使用“文本主導”方法來傳講和教導希伯來書。

#### 2. Where is the Conference to be held? 會議在那裡舉行?

The venue of the Conference is at the Crosspoint Church of Silicon Valley, Milpitas, California. Milpitas is located at the heart of Silicon Valley in the San Francisco Bay Area.

會議的地點在矽谷 Milpitas 的「匯點教會」。Milpitas 是位於舊金山灣區矽谷的中心。

### 3. Which airport should I fly into? 我應該飛往哪個機場？

We highly recommended that you fly into San Jose International Airport (SJC) which is 10-20 minutes from Milpitas. San Francisco International (SFO) is a one- hour drive (or double that with heavy traffic) to Milpitas.

The Conference will not provide rides for pickup and drop off, from and to the airport. You will be expected to use ride share like Uber or Lyft from SJC.

我們建議您飛往聖何西國際機場（SJC），約距離會議場地 10-20 分鐘車程。舊金山國際機場（SFO）則需要開一小時車程（或在交通繁忙時更需時加倍時間）到達 Milpitas。

大會將不提供往返機場的接送服務，請您盡量使用 SJC 的 Uber 或 Lyft 等租車服務。

### 4. What are the dates of the Conference? 會議舉行日期是何時？

The Conference starts at 3 pm on Tuesday, September 29 and ends at 10 pm on Thursday, October 1.

會議於 2020 年 9 月 29 日星期二下午 3 時開始，於星期四 10 月 1 日晚上 10 時結束。

### 5. How do I register for the Conference? 如何註冊參加會議？

You may go to our website at [www.cbfusacanada.org](http://www.cbfusacanada.org) and fill in all the particulars in a writeable electronic Registration Form, click and send it to us. Please pay your registration fees using Zelle. Write this email address when remitting: chinesebaptistfellowship@gmail.com

If you prefer to send in your registration by snail-mail, download a copy of the Registration Form from our website at [www.cbfusacanada.org](http://www.cbfusacanada.org), fill in all the particulars and send it in to our USA or Canadian address together with your registration fee.

您可以到我們的網站 [www.cbfusacanada.org](http://www.cbfusacanada.org)，使用電子註冊表格填寫所有詳情送給我們。請用銀行 Zelle 網上匯款系統匯註冊費給我們。請寫上此電郵: chinesebaptistfellowship@gmail.com。

若您用郵寄方式，請從我們的網站 [www.cbfusacanada.org](http://www.cbfusacanada.org) 下載註冊表格的副本，填寫後，將其與您的註冊費一起寄給我們的美國或加拿大地址。

## 6. What about accommodation? 住宿如何？

Motels in the Silicon Valley are extremely expensive but we have managed to make arrangements with the Executive Inn located in Milpitas near the venue of the Conference for a limited number of rooms at a very special rate. These will be on a first come first served basis. But you will have to book directly with them. Call Executive Inn at (408) 262-5400 and use the Code - "CBF2020" - to get the special rate.

一般矽谷的旅館收費非常昂貴，但是我們得到 Milpitas 會場附近的 Executive Inn 的特別安排，以非常優惠的會議價格取得有限數量的房間，以先到先得原則為主，請致電(408) 262-5400 與旅館直接訂房間，並使用代碼 "CBF2020" 獲得特優惠價。

## 7. How much is the Registration Fee? 註冊費是多少？

Registration Fee for the Conference is USD \$30 or CAD \$40 per person.

會議註冊費為每人 30 美元或 40 元加幣。

## 8. Where do I send my Registration Form and fees? 我應該將註冊表格和費用寄到何處？

USA:           **CBF**  
美國           Box 1393  
                  Monterey Park, CA. 91754

CANADA:       **CBF**  
加拿大       10 Waterbridge Lane,  
                  Markham, Ontario L3R 8W9

## 9. Is there scholarship to help me attend the Conference? 是否有助學金可以幫助我參加會議？

Yes, scholarships are available @ \$150 per Baptist minister or seminarian who need them. Please check the appropriate box on the Registration Form.

有的，我們可以提供助學金給有需要的浸信會傳道人或神學生，每位 150 美元，請在註冊表格上打勾。

#### 10. What about activities after the Conference? 會議之後的活動如何？

If there is enough interest, we will organize a one-day tour of the San Francisco Bay Area visiting points of interest on Friday, October 2. To be able to do that, you might need to pay for an extra night of accommodation. Please place a check mark on the Registration Form to indicate your interest. Details will be announced later.

如果有足夠的興趣，我們將於星期五十月二日組織舊金山灣區一日遊，觀光一些景點。若參加，您可能需要多付住一晚的費用。請在註冊表格上打勾以表明您的興趣。細節將稍後宣布。